
V Rogu iščejo rešitve doma
Vrenja v letošnji jeseni v takorekoč vseh delovnih

okoljih je v zadnjih dneh močno zaostrila 3. seja CK
ZKJ s svojimi 11 točkami, ki zavezujejo predvsem
komuniste, da se lotijo dela povsem drugače, kakor
so bili navajeni. Te dni se pogovarjajo o tem v vseh
osnovnih organizacijah zveze komunistov v naši ob-
čini. V sredo, 6. oktobra, so se sestali komunisti OO
ZK gimnazije Vide Janežič na Poljanah. Enako resno
so se lotili dela komunisti delavske univerze »Boris
Kidrič«, Inštituta za nevrofiziologijo Kliničnega centra
ter Jugobanke, temeljne banke Ljubljana in v števil-
nih drugih okoijih. V tovarni dvokoles in opreme Rog
pa so imeli komunisti že 17. septembra problemsko
konferenco o gospodarskem položaju DO Rog v zao-
strenih gospodarskih razmerah.

Komunisti Tovarne dvoko-
les in opreme Rog so na pro-
blemski konferenci pogledali
v oči dejstvu, da so v veliki
meri tudi sami krivi za prav
nič rožnat gospodarski polo-
žaj svoje delovne organizaci-
je. Krivde niso skušali zvrača-
ti na že tako zaostrene gospo-
darske razmere, na pomanj-
kanje reprodukcijskega mate-
riala, visoke anuitete za od-
plačevanje posojil itd., tem-
več so poiskali vzroke za neu-
goden gospodarski položaj
kar »doma« - v lastni delovni
organizaciji.

Fizični obseg proizvodnje v
prvih osmih mesecih letošnje-
ga leta se je v primerjavi z
istim obdobjem lani zmanj-
šal; tehnična produktivnost je
kljub angažiranju 200 milijo-
nov osnovnih sredstev na lan-
skoletni ravni, manjši pa je tu-
di realni družbeni proizvod.

»Skrajni čas je že,« je v po-
govoru dejal Milan Suster, se-

kretar OO ZK DSSS tovarne
Rog, »da se lotimo dejanske-
ga odpravljanja notranjih sla-
bosti in da kar najbolj smotr-
no izkoristimo notranje rezer-
ve. Neupoštevanje »predpisa-
ne« tehnologije dela na posa-
meznih delovnih mestih se
vieče kot rdeča nit. Posledica
neodgovornega dela pa so sla-
ba kakovost polizdelkov in
končnih izdelkov, višji mate-
rialni stroški, večji izmet,
manjše povpraševan}e po iz-
delkih na domačem in še po-
sebno na zunanjem trgu.«

»Nujno je, da spremenimo
način operativnega planiranja
in lansiranja posameznih se-
rij, saj glede na tržne razmere
ni mogoče izdelati večjih se-
rij, kar že dolgo vemo« - je

dejal na problemski konfe-
renci Milan Šuster. »Glede na
to, da proizvajamo dvokolesa
na treh lokacijah, med kateri-
mi je linearna povezava, pro-
izvodnja ni usklajena (zlasti
med elementi za sestavo goto-
vih dvokolesnih enot).

čeprav smo že večkrat ugo-
tovili, da je zaposlenih za de-
janski obseg proizvodnje v
posameznih oddelkih preveč,
se je število zaposlenih pove-
čalo, poleg tega pa je izkori-
stek delovnega časa zelo slab.
O tem, kakšen je odnos do
materiala, energije, drobnega
inventarja ter osnovnih sred-
stev, pa lahko rečemo, da se
vedemo, kakor da bi bilo vse
to zastonj - ker je pač druž-
beno.«

»Žal lahko ugotovimo, da
smo na številnih ,ključnih'
položajih prav komunisti, pa
vendar samo stojimo poleg ti-
stih, ki ne delajo smotrno, ki
ne delajo tistega, za kar preje-
majo nezasluženi osebni do-
hodek - storimo pa ničesar.
Prav v tem je vidna vloga vsa-
kega posameznika - komuni-
sta, saj nimamo le knjižice, saj
ne plačujemo le članarine,
temveč moramo avantgardno
delovati v boju za razvijanje
socialističnega samoupravlja-
nja..«

M. Z.


